
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2021 
 z sesji Rady Gminy Skąpe 
z dnia 24 września 2021 r. 

 
Szczegółowe imienne wyniki z przeprowadzonych głosowań Rady Gminy w Skąpem znajdują 
się w linku: https://nowybip.skape.pl/strona-887-sesja_nr_xxxvi_z_dnia_24_09_2021.html i stanowią 
załączniki do protokołu. 
Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Kuźmicz otworzył XXXVI Sesję Rady Gminy Skąpe 
o godz. 12.00. Następnie odczytał porządek posiedzenia, do którego zaproponował 
wprowadzić dwie dodatkowe uchwały, omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom, 
2) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Skąpe.  
Na stan 14 radnych w sesji uczestniczyło 12 radnych (lista obecności w załączeniu). 
Przewodniczący poddał pod głosowane zmianę porządku posiedzenia. W wyniku głosowania 
zmiana porządku została przyjęta jednogłośnie, a porządek przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2021 rok, 
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skąpe na lata 2021-2030, 
c) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Skąpe, 
d) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

mieszkaniach chronionych, noclegowniach, schronisku dla osób bezdomnych oraz 
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

e) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Lubuskiego, 
f) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 
g) średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Skąpe na rok szkolny 2021/2022, 
h) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skąpe, 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom, 
j) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Skąpe. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz odpowiedzi na nie. 
5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skąpe za I półrocze 2021 r. 
6. Informacja o zarządzeniach Wójta w sprawie budżetu na 2021. 
7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Przyjęcie protokołu XXXV sesji Rady Gminy Skąpe. 
10. Zamknięcie obrad. 

 
 
Ad. 2 
a) Skarbnik Gminy Brygida Sewohl poprosiła o wprowadzenie poprawek do projektu 

uchwały zmieniającej budżet. Zmienia się fundusz sołecki miejscowości Błonie 
i wprowadza się zmiany w dochodach i wydatkach dotyczących świadczeń wypłacanych 
przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Skąpem zgodnie z pismem Wojewody Lubuskiego 
z dnia 21 września tego roku.  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały. 
W wyniku głosowania poprawki zostały jednogłośnie przyjęte. 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2021 rok. W wyniku głosowania 

https://nowybip.skape.pl/strona-887-sesja_nr_xxxvi_z_dnia_24_09_2021.html


2 

 

 

w systemie uchwała Nr XXXVI/303/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

b) Skarbnik Gminy Brygida Sewohl poprosiła o wprowadzenie poprawek do projektu 
uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową. Wyjaśniła, że zmiany w projekcie 
są konsekwencją zmian w budżecie.  Zmienia się tylko załącznik Nr 1 i tylko w takim 
zakresie jaki omówiła przy poprzedniej uchwale.   
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały. 
W wyniku głosowania poprawki zostały jednogłośnie przyjęte. 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe na lata 
2021-2030. W wyniku głosowania w systemie uchwała Nr XXXVI/304/2021 została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz poinformował, że na sesję zaproszeni zostali 
twórcy projektu uchwały zmieniającej studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Skąpe Państwo Agnieszka i Grzegorz Mróz z 
pracowni Arkom. Jako pierwszy zapytał dlaczego w studium umieszczono część 
informacji już nieaktualnych.  
Pani Agnieszka Mróz wyjaśniła, że zmiany studium dokonuje się w określonym zakresie, 
który wskazywały granice na załączniku graficznym do projektu uchwały o przystąpieniu 
do zmiany studium. Dlatego też możemy poruszać się tylko i wyłącznie w tym obszarze, 
czyli wszystkie te tereny i wiadomości w zakresie tych terenów, które znalazły się w 
granicach zmiany mogą być w treści studium zmieniane. Pozostałe dane, informacje na 
przykład dane demograficzne mocno się zdezaktualizowały od początku uchwalenia 
studium. Ich zmiana możliwa jest poprzez kompleksową zmianę studium w granicach 
administracyjnych gminy. Wtedy całe studium powinno zostać zaktualizowane.  
Radny Andrzej Kałużny poinformował, że zarówno jego jak i mieszkańców nurtuje zapis 
dot. wytycznych konserwatorskich odnośnie Ołoboku.  Na stronie 17 widnieje zapis 
o ochronie gabarytów zabudowy i zlikwidowaniu osiedla dawnego PGR-u. Radny chciałby 
wiedzieć o co chodzi w tym zapisie. Jako takiego osiedla PGR w Ołoboku nigdy nie było. 
W latach 70 zbudowano 2 klocki czterorodzinne a później w latach 80 blok i to jest jedyne 
miejsce, które można kojarzyć z PGR-em.  
Pani Agnieszka Mróz wyjaśniła, że to jest stary zapis z pierwszego uchwalenia studium, 
o który wnioskował konserwator i dotyczy właśnie tych bloków.  Chodziło o to, że nie jest 
to likwidacja fizyczna, tylko coś takiego jak rewitalizacja. 
Pan Grzegorz Mróz dodał, że konserwatorowi zabytków nie pasuje w krajobrazie 
zabudowa tego osiedla i była to sugestia, żeby docelowo to zmienić. Taki zapis nie rodzi 
żadnej konsekwencji dopóki gmina sama nie będzie chciała zmienić tej zabudowy. Zapis 
w studium jest zapisem windykacyjnym trochę martwym, bo są to tylko uwarunkowania, 
czyli to co istnieje i jakieś tam prośby czy zalecenia  konserwatora zabytków. Dodał, że 
przez 20 lat tak się zmieniło podejście do  tego co już mamy i tego co funkcjonuje 
w przestrzeni, że tak jak dane demograficzne tak i wiele zaleceń z tych wytycznych 
konserwatorskich też powinno być zweryfikowane, bo nawet podejście konserwatorskie 
do niektórych rzeczy przez te 20 lat zmieniło się zasadniczo i te zapisy nie wywołują 
skutków prawnych.  
Radny rozumie, że nikt bloków nie będzie burzył, ale chodziło mu o sam zapis. Następnie 
zapytał o jeszcze jedną sprawę. Z uwagi na to, że wiele budynków zostało wybudowanych 
w latach 1905- 1910 i mają już ponad 100 lat, a następne z lat 1925 czy 1930 też już się 
zbliżają do setki, to z mocy prawa staną się one obiektami zabytkowymi, co dla 
użytkowników będzie problemem np. przy okazji jakiegokolwiek remontu. Radny chciałby 
wiedzieć jak ta sprawa wygląda.  
Pani Agnieszka Mróz wyjaśniła, że dotyczy to ewentualnie projektowanego wpisu do 
ewidencji zabytków budynków. Każdorazowo wpis do ewidencji zabytków następuje 
w momencie kiedy albo została założona już przez konserwatora w latach 60-70 tak 
zwana fiszka i zostało to ujęte w Wojewódzkiej Ewidencji Zabytków. Natomiast wszystkie 
ewentualne nowe obiekty są wprowadzone do ewidencji zabytków tylko wtedy, kiedy 
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zostanie udowodnione że stan obiektu, jego walory historyczne i estetyczne są na tyle 
wartościowe, żeby go objąć taką ochroną. Nie wszystkie obiekty z tamtego czasu zostaną 
objęte ochroną konserwatorską. Wiele z nich w międzyczasie zostaje wykreślonych 
z ewidencji z racji utraty walorów architektonicznych, historycznych, natomiast niektóre 
obiekty z lat 60 i 70 zostają wpisane ze względu na ochronę tak zwanych dóbr kultury 
ochroną konserwatorską.  
Pan Grzegorz Mróz dodał, że ustawa mówi, że obiekt musi posiadać historyczne 
i estetyczne walory. Niektóre obiekty były w międzyczasie przebudowywane, w związku 
z tym zdarzają się przypadki wykreślenia z ewidencji zabytków takich budynków. Z kolei 
inne są wpisane do ewidencji zabytków tylko dlatego, że na przykład zachował się jakiś 
element, na przykład drzwi historyczne. Cały budynek jest wpisany, ale chroniony jest 
tylko dany element. W połowie 2019 roku wprowadzono zmianę do rozporządzenia, i taki 
zabytek musi być dokładnie opisany historycznie, wskazane elementy, które się 
zachowały, które należy chronić bo może się okazać, że na przykład elewacja  nie jest 
chroniona,  ale zachowały się elementy, które już będą chronione.  
Po wyczerpaniu pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skąpe. W wyniku głosowania w systemie 
uchwała Nr XXXVI/305/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

d) Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie projektu uzyskały pozytywne opinie 
komisji Rady Gminy Skąpe.  Następnie zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 
mieszkaniach chronionych, noclegowniach, schronisku dla osób bezdomnych oraz 
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. W wyniku głosowania 
w systemie uchwała Nr XXXVI/306/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

e) Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej na rzecz Województwa Lubuskiego. W wyniku głosowania w systemie 
uchwała Nr XXXVI/307/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

f) Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. W wyniku głosowania w systemie uchwała Nr 
XXXVI/308/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

g) Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie średniej 
ceny jednostki paliwa w Gminie Skąpe na rok szkolny 2021/2022. W wyniku głosowania 
w systemie uchwała Nr XXXVI/309/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

h) Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skąpe. 
W wyniku głosowania w systemie uchwała Nr XXXVI/310/2021 została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

i) Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie nadania nazw ulicom. W wyniku głosowania w systemie uchwała 
Nr XXXVI/311/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

j) Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki tej opłaty na terenie Gminy Skąpe. W wyniku głosowania w systemie uchwała 
Nr XXXVI/312/2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Wójt Zbigniew Woch zabrał głos w sprawie przyjętej przed chwilą uchwały, gdyż dotyczy 
bezpośrednio naszych mieszkańców, a dokładnie opłat jakie będą zmuszeni wnosić od 
1 listopada. Dotychczas opłata za śmieci w naszej gminie wynosiła 25 zł, a dla tych którzy 
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wykażą się, że posiadają kompostownik, była to kwota 23 zł od osoby. Ustalając tę opłatę na 
2021 mieliśmy dość dużą satysfakcję, że jest ona stosunkowo niższą w stosunku do stawek 
ustalonych w sąsiednich gminach i żyliśmy w poczuciu, że ten koszt jest niższy przez kilka 
miesięcy. Około maja zaczęły opadać złudzenia, że nie da się za te pieniądze obsłużyć 
systemu wywozu odpadów w naszej gminie. Umowa na 2021 opiewała na kwotę niespełna 
1,2 mln  zł, czyli w uproszczeniu miesięcznie około 100 000 zł. Pierwszy miesiąc był na tym 
poziomie, a w kolejnych nastąpiły zwiększenia tak, że w ostatnim miesiącu - sierpniu to już 
było 163000 zł. Szacując koszty na podobnym poziomie za kolejne miesiące niestety 
musieliśmy jednoznacznie stwierdzić, że ta usługa wyniesie nas, mieszkańców za cały rok 
około 1,9 mln zł. W związku z tym zostały podjęte działania związane z podniesieniem stawki 
o 10 zł, co dzisiaj nastąpiło. Stawka od miesiąca listopada nie będzie wynosiła 25 zł a 35 zł. 
To oczywiście nie spowoduje, że do naszej kasy na to zadanie wpłynie kwota, jaką będziemy 
musieli uiścić za usługę wywozu odpadów. W dużej części zapłacimy za nią z innych pieniędzy 
niepochodzących z wpływów z tytułu opłat za śmieci. Niestety takie zjawisko występujące 
obecnie w całej Polsce. W sąsiednich gminach, gdzie już od początku stycznia stawki były o 
wiele większe od naszych stawek, czyli były po 31-32 zł ubytki w finansowaniu tej usługi może 
są mniejsze ale też potężne. W sąsiedniej gminie większej od nas to jest ponad 2 miliony 
złotych, w gminach podobnych do naszej to są kwestie 300-400 tysięcy zł, przy stawce 
zdecydowanie większej od tej jaka była w naszej gminie. Skąd to się wzięło. Przygotowując 
przetarg na 2021, który w głównej mierze osadzony był na danych związanych 
z funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami komunalnymi w poprzednich latach, 
przygotowaliśmy dane dotyczące ilości odpadów jakie wytworzymy w 2021 r. Wójt odniósł się 
do dwóch frakcji, które mają kluczowe znaczenie w kosztach funkcjonowania systemu. 
W przypadku odpadów budowlanych założyliśmy, że w 2021 przekażemy 3,6 tony, bo tyle 
mniej więcej było w poprzednich latach. W ciągu ośmiu miesięcy z naszej gminy zostało 
wywiezione ponad 80 ton tych odpadów. Cena tony to jest 700 zł. Jeszcze ważny komunikat 
- do 2020 włącznie istniała możliwość i taka była praktyka, że w większości gmin, a może 
nawet i wszystkie gminy miały umowy ryczałtowe. Oznacza, to, że była ustalona stawka za 
wywóz odpadów i bez względu na to ile tych odpadów ostatecznie będzie płaciliśmy ustalono 
stałą stawkę. Od 2021 ustawodawca zakazał takiej możliwości i rozliczanie się przyjęte 
w umowie może być tylko poprzez ilości wywiezionych odpadów. Czyli im więcej odpadów 
tym większe koszty. Ilość odpadów budowlanych spowodowała, że koszty nam się zwiększyły 
o niespełna 56 tysięcy złotych. I to jest sytuacja niepokojąca. Ale sytuacją całkowicie 
dramatyczną są bio odpady. W minionych latach z naszej gminy wyjeżdżało około 90 ton 
bioodpadów. W ciągu 8 miesięcy tego roku z naszej gminy wyjechało 385 ton. Każda tona to 
835 zł. Na samych bio odpadach koszty systemu zwiększyły się o 321 000 zł. Jeśli to zjawisko 
utrzyma się szacujemy, że do koca roku podana kwota zwiększy się znacząco o kolejne 
przynajmniej 200 000 zł. Jest to rzeczywiście bardzo niepokojące. Jeśli zostaną utrzymane 
zasady funkcjonowania tego systemu, a pewnie zostaną, czyli będziemy zmuszeni do 
segregowania odpadów na bioodpady, na obiady budowlane, plastik, szkło, bo tak trzeba. Ale 
jeśli to się nie zmieni to z całą pewnością w następnych latach śmieci w Polsce będą 
kosztować jeszcze więcej i niestety nie będziemy mieli specjalnie na to wpływu. Wypowiedź 
Wójta ma na celu uświadomienie mieszkańcom, że jeśli się decydują na działania 
powodujące, że bio odpady będą przekazywane a nie kompostowane, odpady budowlane 
będą także wydawane, bo że będą objęte systemem to niestety musimy się liczyć z tym, to 
będzie więcej kosztowało nas wszystkich. Nie da się oddawać wszystkiego i w dowolnych 
ilościach, bez wpływu na cenę. Z całą pewnością trzeba się przygotować na to, że 
w następnym 2022 r stawki przyjęte w większości gmin, będą na poziomie maksymalnych 
stawek dopuszczonych przepisami czyli 38 zł. Za wywóz odpadów płacimy wszyscy 
mieszkańcy. Nie można dostać na to żadnej dotacji, nie można dostać żadnego wsparcia, to 
przedsięwzięcie musi się bilansować wysokością stawki przyjętej przez samorząd gminy, 
a obliczanej na podstawie kosztów funkcjonowania. Już w kwietniu zauważyliśmy wzrost ilości 
odpadów, tylko cały czas żyliśmy nadzieją, że to się zmieni, że to się uporządkuje i się 
zmniejszy, a to zwiększenie jest czasowe w związku z np. porządkami wiosennymi. Niestety 
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sytuacja się nie zmieniła. Ceny galopowały w kolejnych miesiącach i w związku z tym 
podjęliśmy działania.  
 
Ad. 3 Interpelacje i zapytania radnych 
Radny Karol Dauksza zgłosił następujące interpelacje:  
- utwardzenie lewego pobocza drogi od bloków do szkoły,  
- dostarczenie na plac zabaw jednego gniazda 230 volt i jednego punkt czerpania wody 3/4,  
- ustalić czy poinformować o zasadach wynajmu pomieszczeń w szkole na imprezy 
okolicznościowe,  
- temat wniosków na komputery dla dzieci z rodzin popegeerowskich,  
- wybudowanie przejścia dla pieszych w okolicach stacji paliw,   
- ponowienie interpelacji dot. drogi i pobocza Radoszyn - Łąkie.  

Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz przypomniał radnemu o konieczności złożenia 
interpelacji  na piśmie.  
 
Ad. 4 Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz odpowiedzi na nie 
Nie zgłoszono zapytań. 
 
Ad. 5 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Skąpe za pierwsze półrocze 2021. 
  Przewodniczący rady poinformował, że sprawozdanie było omawiane na komisjach. 
Zapytał czy w tym temacie ktoś z radnych ma pytanie do Pani Skarbnik.  
 Skarbnik Gminy Brygida Sewohl poinformowała, że po posiedzeniu komisji wpłynęła 
opinia składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 
22 września w sprawie wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 
Skąpe za pierwsze półrocze 2021 roku i ta opinia jest pozytywna. Została ona opublikowana 
w Biuletynie Informacji Publicznej i można się z nią zapoznać.  
 
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 6 Informacja o zarządzeniach Wójta w sprawie budżetu na 2021. 
 Przewodniczący Rady przeprosił za ominięcie jednego punktu, do którego omówienia 
poprosił Skarbnika Gminy.  

Skarbnik Gminy Brygida Sewohl przypomniała że zgodnie z artykułem 257 ustawy 
z dnia 27 sierpnia 2009r o finansach publicznych w toku wykonywania budżetu wójt gminy 
może dokonywać zmian w planie dochodów i wydatków budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego polegających na zmianach planu dochodów i wydatków związanych ze zmianą 
kwot lub przekazywania dotacji przekazywanych z dotacji państwa, z budżetów innych 
jednostek samorządu terytorialnego oraz innych jednostek sektora finansów publicznych, 
dochodów jednostki samorządu terytorialnego wynikających ze zmian kwot subwencji w 
wyniku podziału rezerw subwencji ogólnej wydatki jednostki samorządu terytorialnego w 
ramach działu w zakresie wydatków bieżących z wyjątkiem zmian planu wydatków na 
uposażenie i wynagrodzenia ze stosunku pracy, o ile odrębne przepisy nie stanowią inaczej, 
dochodów i wydatków jednostek samorządu terytorialnego otrzymanych z budżetu państwa 
lub innych jednostek samorządu terytorialnego. Ponadto zgodnie z § 13 punkt 1 uchwały nr 
XXVII/229/2020 Rady Gminy Skąpe z dnia 23 grudnia 2020 roku w sprawie uchwały 
budżetowej Gminy Skąpe na 2021 rok Wójt Gminy Skąpe został upoważniony do 
dokonywania zmian w budżecie polegających na przeniesieniach w planach wydatków 
między paragrafami i rozdziałami w ramach działów z uwzględnieniem wydatków na 
wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń oraz wydatków majątkowych w szczególności 
przeniesienia między nimi w ramach tego samego działu oraz tworzenia nowych zasad 
majątkowym. Oprócz tego zgodnie z art. 222 ust. 4 ustawy o finansach publicznych Wójt 
dokonuje podziału rezerw, które zostały uwzględnione w uchwale budżetowej. I tak w roku 
2021 do dnia dzisiejszego Wójt Gminy Skąpe wydał 17 zarządzeń w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków na 2021 rok. Wszystkie zmiany były niezbędne dla zapewnienia 
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należytej realizacji zadań nałożonych na gminę Skąpe ustawami. Wydawane zarządzenia są 
publikowane na stronie internetowej w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Skąpe i tam 
można się z nim w każdej chwili zapoznać.  
 
Ad. 8 Wolne wnioski i informacje 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 9 Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy Skąpe.   

Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu XXXV sesji. W wyniku głosowania w systemie protokół został przyjęty jednogłośnie. 
Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9 Zamknięcie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zamknął 
XXXVI sesję Rady Gminy Skąpe o godz. 13.20.  
 
 

Przewodniczący Rady Gminy  
 

Mariusz Kuźmicz  
Protokolant sesji:  
Ilona Zalisz – inspektor 
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